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Uvodnik
Občina Ruše je v zadnjih nekaj mesecih delala s 
pospešenim tempom, saj nam je ta mesec postregla 
z vrsto zanimivih novic. Naštevanje bomo začeli 
s prvimi koraki na poti k izgradnji kolesarske poti 
Ruše – Maribor, nadaljevali z novim namakalnim 
sistemom in osvetlitvijo na stadionu NK Pohorje, 
univerzalnimi cenami mesečnih avtobusnih 
vozovnic, z zbiranjem predlogov za novi občinski 
proračun ter ga zaključii z zagonom prenove 
ruškega pokopališča. A očitno Občina Ruše ni 
bila edina s pospešenim tempom, med šolskimi 
počitnicami sta namreč slednjega imela tudi 
dva dijaka iz Ruš, ki sta se udeležila svetovnega 
tekmovanja iz robotike, inovatorstva in znanosti na 

Japonskem, kjer sta dosegla odličen uspeh. 
    No, pospešen tempo imajo sedaj tudi vsi drugi 
šolarji, ki so pred kratkim sedli za šolske klopi. O 
tem, kaj novega jih čaka tam, smo se pogovarjali 
z ravnateljem naše osnovne šole, poleg tega 
pa smo izvedli tudi intervju z novoizvoljenim 
ravnateljem Gimnazije in srednje kemijske šole 
(GSKŠ) Ruše. Več o vsem naštetem si lahko 
preberete v nadaljevanju Ruških novic.        

V kolikor imate kakršnakoli vprašanja, 
predloge, namige, kritike ali vsebino, ki bi jo želeli 
objaviti v Ruških novicah, nam pišite na znani 
naslov – ruske.novice@ruse.si.
Uroš Majcenovič

Izdajatelj: Občina Ruše,  
Trg vstaje 11, 2342 Ruše
E-pošta: ruske.novice@ruse.si 
Urednik: Uroš Majcenovič 
Uredniški odbor: Špela Žerjal, Lucijan 
Vihar, Teja Peček, Peter Andrej
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Grafično oblikovanje: DTP, Boštjan 
Krajnc s.p.
Naklada: 3000 izvodov 
Tisk: KTN d. o. o.
Fotografija na naslovnici: SXC
Glasilo je vpisano v razvid medijev pri 
Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
392. Pisma bralcev, članke, fotografije, oglase ter 
vse druge prispevke sprejemamo do 18. 7. 2017, 
in sicer na naslov ruske.novice@ruse.si.
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Maribor
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RoboCup 2017
Mednarodnega tekmovanja 
iz področja robotike, 
inovatorstva in znanosti sta 
se letos udeležila tudi dva 
dijaka iz Ruš.
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Kmalu celovita obnova 
pokopališča v Rušah
Občina Ruše sporoča, da je 
pričela s pridobivanjem projektne 
dokumentacije za celovito obnovo 
pokopališča v Rušah. Novo 
zunanjo ureditev je zasnovala dr. 
Tanja Simonič Korošak, ki je v 
občini že uredila igrišče v Bistrici 
ob Dravi. Zunanja prenova obsega 
ureditev drevesnega nasada in 
grmovnic, platoja pred žalno 
vežico, komunalne in urbane infra
stru ktu re ter opreme. Prav tako se 
načrtuje prenova žalne vežice, ki 

OR

    Priprava in objava razpisa za 
gradnjo nove kolesarske poti 
med Rušami in Mariborom.

    Dogovor s podjetjem 
Arriva o subvencioniranju 
avtobusne linije Ruše – 
Maribor. 

    Priprava projektne 
dokumentacije za celovito 
ureditev pokopališča.

    Dokončanje obnove Mirne 
ulice v Bistrici ob Dravi.

    Izgradnja vodovoda v Logu, 
odcep Petrovič.

    Urejanje postajališč za 
avtodome na Arehu in v 
Rušah.

    Dogovor za izvedbo naročila 
batimetrije za plovnost 
Drave.

    Obnova Škerbotove ulice v 
Rušah. 

    Priprava obnove Cvetlične 
ulice v Rušah.

    Namestitev pitnika na Fali.
    Priprava projekta za 

ureditev trga pred Domom 
kulture Bistrica ob Dravi in 
idejnega predloga ureditve 
trga pred Občino Ruše. 

IZZA OBČINSKIH VRAT

Priprava dokumentacije za celovito prenovo 
pokopališča v Rušah.

ukREPi MESEcA

5.800 

Toliko obiskovalcev je 
imel letošnji 18. Letni 
oder Ruše

šTEviLkA MESEcA

iZJAvA MESEcA

TOmi PROsnik, diRekTOR CeZAm-A
»Festival Letni oder Ruše bomo tudi v 
prihodnje organizirali hrabro, s fokusom 
na aktualnosti dogajanja, s spoštovanjem 
tradicije, z odpiranjem novih programskih 
segmentov za mlade, s širitvijo dogajanja 
tudi v druge termine, z grajenjem močne 
partnerske mreže, predvsem pa s čim 
večjo podporo in z vključevanjem lokalne 
skupnosti, občanov, društev, podjetij, 
organizacij in posameznikov, ki vidijo 
potencial v naših projektih.«

nAPovED MESEcA

bo vključevala urejene prostore za 
poslovitev od pokojnikov, sanitarije 
ter trgovino s svečami in cvetjem, 
hkrati bo dostop prilagojen tudi za 
invalide. Celoten projekt bo končan 
v letu 2018. Do 1. novembra se 
načrtuje dokončanje investicijskih 
del na zunanjih površinah okoli 
žalne vežice. V času do ureditve 
proda jnega prostora v žalni vežici 
bo možno sveče in cvetje kupiti 
v kio sku oziroma na stojnici na 
parkirišču. 
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»Novo zunanjo ureditev 
je zasnovala dr. Tanja 
Simonič Korošak, ki je v 
občini že uredila igrišče v 
Bistrici ob Dravi.«

Občina Ruše bo uvedla
preventivne mesečne
preglede delovanja javne
razsvetljave. Ob tem vse 
občane vljudno naproša, 
da nedelujočo javno 
razsvetljavo sporočijo na 
telefonsko številko 671 
93 35 ali preko e-pošte: 
marija.banfic@ruse.si.
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Embalaže vse več, pomembno 
je ravnanje z njo
Odpadne embalaže je iz dneva 
v dan več in trendi potrošnje 
kažejo, da bo še nekaj časa tako. 
Strokovnjaki celo napovedujejo, 
da bo do leta 2050 v morju 
več odpadne embalaže kot rib. 
To so dejstva, ki bi nas morala 
napeljati k temu, da se odvečni 
embalaži izognemo (npr. 
uporabljamo vrečke iz blaga, ki 
jih lahko uporabimo velikokrat, in 
podobno), s tisto, ki jo ustvarimo, 
pa ustrezno ravnamo.

Odpadno embalažo zbirajo 
uporabniki, ki stanujejo v 
individualnih hišah, v rumenih 
vrečah, ki jih na dan odvoza 
nastavijo na prevzemno mesto. 
To pomeni, da embalažo zbirajo 
doma, letni urnik odvozov 
pa, zraven datumom odvozov 
mešanih komunalnih odpadkov 
in bioloških odpadkov, vsebuje 
tudi termine odvoza odpadne 
embalaže.

Etažni lastniki oziroma 
uporabniki, ki stanujejo v blokih, 
odpadno embalažo zbirajo v 
posodah z rumenim pokrovom. 
Te posode običajno stojijo 
neposredno pred blokom, v 
smetarniku ali na funkcionalni 
površini bloka, s katero se 
strinjajo vsi stanovalci. Na dan 

Snaga d. o. o.

odvoza jih hišniki nastavijo na 
prevzemno mesto in naše ekipe 
posode izpraznijo. To pomeni, 
da so posode last stanovalcev 
v bloku, saj ostali uporabniki 
embalažo zbirajo v rumenih 
vrečah v lastnem gospodinjstvu. 
Prav tako odpadna embalaža, 
pa naj jo proizvedejo stanovalci 
blokov ali individualnih hiš, ne 
sodi na ekološke otoke. Tam se 
zbirata le papir in steklo.

Glede na organizacijo 
ločenega zbiranja odpadkov 
rumene vreče nikakor ne sodijo 

»Odpadna embalaža v 
nobeni obliki ne sodi na 
ekološke otoke, ampak 
jo uporabnik zbira 
doma, na dan odvoza pa 
nastavi na prevzemno 
mesto. Odgovorno 
ravnanje z odpadki je 
v smislu spoštovanja 
sprejetih predpisov 
dolžnost vsakega 
občana, saj slednji s tem 
pripomore k urejenemu 
in čistemu videzu 
celotne občine.«

na ekološke otoke, ampak mora 
uporabnik zanje zagotoviti 
zbirno mesto v okviru svoje 
nepremičnine, torej na zasebni 
površini, na dan odvoza pa vreče 
nastaviti na prevzemno mesto, 
kjer jih zaposleni Snage poberejo 
in predajo v nadaljnje ravnanje 
z njimi.

Nedovoljeno nalaganje 
rumenih vreč na ekološke otoke 

je sporno iz dveh vidikov:
   na ekoloških otokih se 

zbirata samo odpadni papir 
in steklo, zato se zaradi 
pobiranja nezakonito odložene 
embalaže v rumenih vrečah 
višajo stroški – tako čiščenja 
takšnih onesnaženih ekoloških 
otokov kot tudi prevoza – saj 
s papirjem ali steklom ne 
moremo pobirati drugih vrst 
odpadkov;

   ekološki otoki so umazani 
in prekomerno naloženi 
z odpadki, ki tja sploh ne 
sodijo ter tako kvarijo videz 
celotnega okolja.

Odpadna embalaža v nobeni 
obliki ne sodi na ekološke otoke, 
ampak jo uporabnik zbira doma, 
na dan odvoza pa nastavi na 
prevzemno mesto. Odgovorno 
ravnanje z odpadki je v smislu 
spoštovanja sprejetih predpisov 
dolžnost vsakega občana, 
saj slednji s tem pripomore k 
urejenemu in čistemu videzu 
celotne občine. FO
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Tradicija Ruške nedelje naj bi 
nastala pred 500 leti, ko so bile 
Ruše znane po verskih romanjih. 
Verniki na ta dan praznujejo in 
častijo ime Marijino, ki ga nosi 
tudi ruška cerkev in tako kot 
ponavadi se je tudi letošnja Ruška 
nedelja pričela s sveto mašo. 
'Ruška nedelja je tisti glavni dan, 
ko se želimo ustaviti in prositi 
Marijo za pomoč. Ne zgolj zaradi 
tradicije, temveč tudi zato, ker 
je to bistvo nas, kristjanov. Tako 
kot ima vsaka župnija svojega 
zavetnika in na njegov dan obhaja 
letega, tako to počnemo tudi 
v Rušah ob Ruški nedelji, ki za 
nameček nosi tako ljudsko ime,' 
nam  je povedal duhovnik župnije 
Ruše Robert Senčar. Ob tem je 
dodal, da gre za poseben praznik 
romarjev in vernikov v kraju. 
'Kristjani so se in se še vedno radi 

Teja Peček in Špela Žerjal
zbiramo po cerkvah, še posebej 
po Marijinih, saj je ona naša 
priprošnica. Človek, bodisi otrok, 
bodisi odrasel ali v kakršnem koli 
življenjskem obdobju že se tako 
v veselju kot žalosti ali v v stiski 
vedno spomni na mamo. Enako je 
tudi v krščanstvu, ko smo veseli 

Ruška nedelja v Rušah 
pomeni praznik
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V Rušah obeležili Ruško nedeljo, ki je nekoč veljala za krajevni praznik, 
danes pa pomeni predvsem družinski dan.

»Ruška nedelja je 
tisti glavni dan, ko se 
želimo ustaviti in prositi 
Marijo za pomoč. Ne 
zgolj zaradi tradicije, 
temveč tudi zato, 
ker je to bistvo nas, 
kristjanov. Tako kot ima 
vsaka župnija svojega 
zavetnika in na njegov 
dan obhaja le-tega, 
tako to počnemo tudi v 
Rušah ob Ruški nedelji, 
ki za nameček nosi tako 
ljudsko ime.«



PROdAjnO mesTO ZA 
meSečne vOzOvnice
mesečne vozovnice so na voljo 
na mlinski ulici 28 v maribooru 
(avtobusna postaja). Odpiralni čas je 
od ponedeljka do petka med 6:00 in 
18:00 uro. več informacij lahko izveste 
na telefonski številki 02 23 50 229. 
mesečne vozovnice po ceni 20 evrov 
so že v prodaji.

ZaKaj žE TOLiKO LET hODiMO Na RušKO 
NEDELjO?

Dolgoletna tradicija, 
ki šteje že častitljivih 5 
stoletij, je sestavljena iz 
obiska marijine cerkve in 
svete maše ter druženja 
ob sejemskem programu. 
nekoč se je v Rušah ob 
tej priložnosti zbiralo še 
več ljudi, saj so na Ruško 
nedeljo prihajali številni 
romarji iz bližnjih in daljnih 
krajev. Tudi danes se veliko 
ljudi udeleži svete maše in 
sejemskega dogajanja v 
strogem centru Ruš, kjer v 
ospredju ostaja prijateljsko 
druženje in kramljanje med 
prijatelji.
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Mesečna vozovnica Ruše – 
Maribor še naprej 20 evrov

OR

Priprava občinskega proračuna že v teku

Občina Ruše je, tako kot lani, že 
v avgustu pristopila k pripravi 
proračuna za naslednje leto. Prav 
zato so že v začetku avgusta 
vse svetniške skupine, občinske 

svetnice in svetnike, člane delovnih 
teles in komisij, nadzorni odbor 
ter krajevne odbore pozvali k 
pripravi predlogov za občinski 
proračun za leto 2018 in za načrt 
razvojnih programov za obdobje 
od leta 2018 do 2021. Hkrati z 
omenjenim javnim pozivom je izšel 

OR
tudi javni poziv vsem občankam in 
občanom na občinski spletni strani 
in predstavitveni strani Občine 
Ruše na Facebooku. K podaji 
predlogov so bili pozvani tudi javni 
zavodi. Rok oddaje predlogov 
je bil enak kot v letu 2016 – 1. 
september. V skoraj 30dnevnem 

Občina Ruše bo še naprej 
subve ncionirala avtobusno linijo 
Ruše – Maribor, ki jo izvaja 
avtobusni prevoznik Arriva 
Štajerska d.d., saj želi še povečati 
število uporabnikov javnega prevoza 
v obeh smereh. Odlični rezultati 
v preteklem letu so pokazali, da 
število potnikov narašča in da je 
smiselno doseči povečanje števila 
voženj v času prometnih konic. 
V skladu s tem se od novembra 

pričakuje uvedba dodatnih linij, kar 
bo ob nizki ceni še bolj povečalo 
uporabnost javnega prevoza.

Cena mesečne vozovnice 
bo enotna za vse uporabnike 
in bo znašala le 20 evrov, zato 
pri nakupu več ne bo potreben 
osebni dokument. Dijaške in 
študentske vozovnice bodo 
še naprej subvencionirane s 
strani države in bodo stale 25 
evrov. Še naprej je na voljo tudi 
prevoz koles na avtobusih, linije 
opremljene za prevoz so posebej 
označene v voznem redu. 

Občina Ruše bo še naprej subvencionirala avtobusno linijo 
Arrive med Rušami in Mariborom. Število mesečnih vozovnic 
naraslo s 13 na 133.

»Cena mesečne 
vozovnice bo 
enotna za vse 
uporabnike in 
bo znašala le 
20 evrov, zato 
pri nakupu več 
ne bo potreben 
osebni 
dokument.«

roku so na Občino Ruše prispeli 
predlogi štirih fizičnih oseb, dveh 
krajevnih odborov (Bistrica ob 
Dravi in Smolnik) ter Mariborske 
knjižnice. Po izteku roka sta 
prispela še predloga Krajevnega 
odbora Bezena in svetnika Martina 
Lesjaka. Drugih predlogov ni bilo. 

ali v stiski se odpravimo k Mariji, 
po tolažbo ali v zahvalo.

Tradicionalna Ruška nedelja 
povezuje tudi generacije. Precej 
domačinov in obiskovalcev iz 
drugih krajev se je dopoldan 
tega dne zbralo ob sejemskem 
programu 'na vasi'. Srečali 

so prijatelje, se sprehodili, 
poklepetali, morda kaj kupili. 
Točno opoldne pa so po središču 
Ruš zakorakali naši godbeniki 
in mažoretna skupina. Otroci in 
vsi tisti, ki to ostajajo po srcu, so 
se medtem borili za svoj stol na 
legendarnem vrtiljaku. 
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Prodajno mesto Petrol v Rušah, ki 
smo ga zgradili leta 1972, je eno 
najmanjših Petrolovih prodajnih 
mest v Sloveniji. V 45. letih 
je to prodajno mesto obiskalo 
ogromno strank, domačini pa si 
brez njega težko predstavljajo 
vsakdanjik. Običajno je razlog za 
obisk energija za jeklene konjičke, 
velikokrat tudi zgolj klepet z 
zaposlenimi. A duh časa je opravil 
svoje in družba Petrol d.d. se je 
odločila za prenovo omenjenega 
prodajnega mesta.

'Obiščejo nas predvsem 
redne stranke, ki se vračajo 
skoraj vsak dan, včasih tudi 
večkrat dnevno. Med njimi so 
tudi takšni, ki se ustavijo le 
toliko, da malo poklepetajo in 
nas pozdravijo,' pove Nataša 
Šarman, vodja PM Ruše, ki skupaj 
s tremi zaposlenimi skrbi za 
vsakodnevno zadovoljstvo strank. 
'Obiskovalcem bi želeli ponuditi 
še več, vendar jih omejuje 
prostorska stiska in dotrajanost 
objekta. To opažajo tudi domačini, 

ki so mnenja, da je prodajno 
mesto zastarelo, premajhen se jim 
zdi tudi prodajni prostor, saj se 
v njem več kot trije obiskovalci  
že komaj premikajo. Sicer si 
želijo stranke tudi večji in bolj 
moderen servis, saj je PM Ruše 
eno najstarejših prodajnih mest, 
ki še nikoli ni bilo obnovljeno,' še 
pojasni Nataša Šarman.

Večji trgovinski del in 
večja ponudba
Petrolovo prodajno mesto v 
Rušah bo zato dobilo novo 
podobo. Gradbeni stroji bodo 
še to leto odstranili dotrajan 
prodajni objekt in ga zamenjali 
z novim, pod pogojem, da bo 
gradbeno dovoljenje pridobljeno 
v mesecu septembru. S prenovo 
bodo Ruše dobile napredno in 
inovativno prodajno mesto, ki se 
bo lepo vključilo v okolje ter v 
vsakdanje življenje domačinov. 
K zadovoljstvu strank bo veliko 
prispeval tudi večji trgovinski del. 
Novo prodajno mesto bo po videzu 
bistveno bolj privlačno, prodajni 
prostor bo veliko bolj svetel ter 
prijeten za obisk. Prenova bo 
mestu Ruše prinesla tudi boljšo in 

»Obiščejo nas predvsem 
redne stranke, ki se 
vračajo skoraj vsak 
dan, včasih tudi večkrat 
dnevno. Med njimi 
so tudi takšni, ki se 
ustavijo le toliko, da 
malo poklepetajo 
in nas pozdravijo. 
Obiskovalcem bi želeli 
ponuditi še več, vendar 
jih omejuje prostorska 
stiska in dotrajanost 
objekta. To opažajo tudi 
domačini, ki so mnenja, 
da je prodajno mesto 
zastarelo, premajhen 
se jim zdi tudi prodajni 
prostor, saj se v njem več 
kot trije obiskovalci že 
komaj premikajo.« FO

TO
G

RA
FI

JE
: S

TA
n

KO
 R

AK

Petrol v Rušah bo dobil 
novo podobo
Stanko Rak

večjo ponudbo. Domačini si bodo 
lahko ob klepetu z zaposlenimi 
privoščili še kavo na poti, saj bo 
med novostmi kavni avtomat in 
kotiček za športne stave.

Energetsko učinkovita 
gradnja
Petrol ni samo trgovskonaftna 
družba, ampak pri svojem 
delovanju sledi energetsko 
učinkovitim rešitvam in spoštuje 
okolje. Tudi prenovljeno prodajno 
mesto Ruše bo okolju prijazno, 
saj bodo fekalne vode priključene 
na fekalno kanalizacijo, obstoječa 
greznica pa bo odstranjena. 
Strešne vode iz obstoječe 
nadstrešnice in novega objekta 
bodo speljane v novo ponikovalno 
polje, ki bo locirano na zelenici za 

objektom. S prenovo bo objekt 
tudi ustrezno požarno odporen in 
opremljen z energetsko ustreznim 
ovojem stavbe. Prav tako bo novo 
podobo dobila okolica prodajnega 
mesta, v sklopu katerega bo 
odstranjen kontejner za obstoječim 
objektom, zgrajeno bo dodatno 
parkirno mesto za zaposlene. 
Dostop do prenovljenega 
prodajnega mesta bo ostal enak, 
a bo s prenovo postal dostopnejši 
za invalidne osebe, katerim bo 
namenjeno tudi dodatno parkirno 
mesto. S prenovo se bo povečala 
varnost prodajnega mesta, ki bo 
v skladu s Petrolovimi standardi, 
hkrati se bo z zapornimi trakovi 
in video nadzornim sistemom 
preprečilo parkiranje na 
omenjenem prodajnem mestu.



ŠPORTNI PROGRAMI TUDI JESENI!
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hrabro in urbano izveden  
18. festival Letni oder Ruše

Letošnji festival Letni oder 
Ruše je zabeležil več kot 30 
dogodkov, ki jih je obiskalo kar 
5.800 obiskovalcev. Organizator, 
Javni zavod Center za mlade 
Ruše (CEZAM) želi v prihodnje 
ta festival obarvati še bolj 
mednarodno in ga časovno 
podaljšati.  

Festival Letni oder Ruše, ki 
ga mnogi obiskovalci povezujejo 

Teja Peček
s prizoriščem v objemu 
mogočnih smrek in s prizoriščem 
gledaliških predstav, je v 
preteklem mesecu nanizal paleto 
različnih dogodkov. CEZAM je z 
rezultati festivalskega dogajanja 
več kot zadovoljen. V osmih 
avgustovskih dneh so namreč 
na glavnem odru našteli 4.300 
obiskovalcev, še okoli 1.500 pa 
na spremljevalnih dogodkih. 
Proračun letošnjega festivala 
je znašal približno 75.000 
EUR, pri čemer so organizatorji 

18. Letni oder Ruše se je vpisal v zgodovino kot uspešen. Zdaj je tudi zares polnoleten, 
zato za prihodnje leto pripravljajo še bolj ambiciozne načrte.

večino denarja zbrali s pomočjo 
sponzorjev in vstopnin.

Letos smo bili obiskovalci v 
Rušah deležni številnih glasbenih 
izvajalcev, igralcev in stand
up komikov. Letni oder Ruše 
se je Pod goroj, v naravnem 
amfiteatru, kjer se letos obeležuje 
85 let kulturnih prireditev, pričel 
z urbanimi legendami oziroma z 
glasbenimi imeni: Icotovi zobi, 
Bad copy, N'toko in Edo Maajka, 
ki so dobro podžgali otvoritveno 
slovesnost festivalskega 

dogajanja. Nadaljevanje je 
zaznamoval izjemni glasbenik, 
pianist, avtor, vokalist in 
interpret Raya Charlesa – Uroš 
Perić, ki je bil sicer zaradi slabega 
vremena prestavljen čez Dravo, 
v dvorano Hrama A. Tovornika v 
Selnici ob Dravi. Sledil je muzikal 
Vesna in standup komedijanti 
Reporter Milan s premierno 
predstavo Ljubi Žabara. Festival 
se je zaključili s koncertom 
legendarne jugo rok skupine 
Bajaga & Instruktori.
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»Festival Letni oder Ruše je v 
preteklem mesecu nanizal paleto 
različnih dogodkov. CEZaM je z 
rezultati festivalskega dogajanja 
več kot zadovoljen. V osmih 
avgustovskih dneh so namreč 
na glavnem odru našteli 4.300 
obiskovalcev, še okoli 1.500 pa na 
spremljevalnih dogodkih.«
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Kako so festival videli nastopajoči?

EDO MAAJKA  
edo maajka nam je vidno navdušen nad prizoriščem 
in občinstvom povedal naslenje, 'Tukaj je zares prel-
epo. čakal sem, da bo iz gozda skočil Frodo Bagins in 
me začel spraševati za pravo smer. Super je, res je su-
per.' za glavno zvezdo otvoritvenega večera in za rap 
nasploh so značilna globoka, tudi družbeno-kritična 
sporočila in gost iz Bosne je enega od njih namenil 
tudi obiskovalcem, 'Počivajte še teh nekaj tednov do 
septembra, ko se prične novo šolsko in delovno leto in 
ko bo država ponovno pričela na polno grabiti denar 
in vse ostalo. Spočijte si ob osebah in ljudeh, ki jih imate radi ... in nikar ne pozabite: čas teče 
hitro, zato ga ne izgubljajte po nepotrebnem.' 

GORaZD SLaK   
Le kdo ne pozna vesne, občudovane profesorjeve 
hčerke ali istoimenskega muzikala? Gorazd Slak, 
izvršni producent muzikala je o njem povedal, »ves-
na je zgodba naše mladosti. zgodba mladosti več 
generacij slovenskih mladostnikov, ki so odraščali z 
maturo in s tem prekletstvom, ki mu pravimo šola. 
Ravno na pomlad, ko se prebujajo čustva, 
zaljubljenost, hormoni in vse skupaj. Sicer pa smo 
bili nad Rušami in občinstvom navdušeni.«

Tako se je v devetih dneh 
dogajanja zvrstilo več kot 
30 samostojnih dogodkov. 
Ob tem smo lahko bili priče 
tudi pestremu športnemu 
dogajanju v Športnem parku 
Ruše in ob Dravi, kulturnim in 
otroškim delavnicam, ljudskim 
ustvarjalcemter uličnim 
predstavam. Kar šest dni zapored 
smo lahko uživali v dobri hrani 
ter razvajali brbončice pri 
ponudnikih od blizu in od daleč.

Rekordno obiskana 
premiera Reporterja 
Milana
'Letos smo preizkusili nekaj 
novih konceptov, saj smo razširili 
spremljevalni program in z 
organizacijo muzikala Vesna, ki 
si ga je ogledalo 650 ljudi, tudi 
tehnično napredovali,' nam je 
povedal direktor CEZAMa Tomi 
Prosnik. Rekordno obiskana je 
bila sicer premiera Reporterja 
Milana Ljubi Žabara, ki si jo je 
ogledalo 1.400 obiskovalcev. 
Po besedah Prosnika jim je 
tokrat uspelo poleg domačinov 
in Mariborčanov občinstvo 
pritegniti še iz širše regije, 
nekaj celo iz sosednje Avstrije. 
Ob tem je dodal, da je to smer, 
v katero želijo v prihodnje 
zakorakati še bolj pogumno in 

18. festival Letni oder Ruše je festival koncertov, gledaliških predstav, muzikala, stand-up komedije, 
smeha, dobrega počutja in unikatnega ambienta. Ampak skozi kakšne oči so letos videli dogajanje 
v Rušah nastopajoči na glavnem odru, ki so ga letos zaznamovala naslednja imena: n'toko, edo 
maajka, Uroš Perić, Gorazd Slak, Šentjakobsko gledališče, Reporter milan, Bajaga in drugi.

Uroš Perić, ki je obiskovalce v Hramu kulture A. Tovornika popolnoma navdušil je dejal, 'Žal mi 
je, ker nastopa ni bilo mogoče izvesti na prostem, saj so koncerti na prostem v poletnem času 
nekaj najlepšega. Žal mi je predvsem zaradi super prizorišča, ki se nahaja med visokimi smreka-
mi. A kljub temu je bilo lepo. v tej dvorani sem bil prvič in bilo mi je všeč. Ruše in Štajerci 
nasploh pa ste tako ali tako znani po odprtosti in po tem, da ste brez dlake na jeziku. znate 
ceniti dobro in kritizirati slabo, ste zelo temperamentni in eksplozivni, kar je super.'

uROš PERiĆ   
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»Odpirali bomo nove 
programske segmente 
za mlade, širili dogajanja 
tudi v druge termine. 
Graditi želimo močno 
partnersko mrežo, 
predvsem pa čim več 
vključevati ter podpirati 
lokalno skupnost, 
občane, društva, 
podjetja, organizacije 
in posameznike, ki 
vidijo potencial v naših 
projektih,' je dodal 
Prosnik.«

odločneje. 'V naši okolici imamo 
krasno Pohorje, reko Dravo in 
tudi novi športni park. Dejstvo 
je, da bi lahko obiskovalci 
ob bogati športni in kulturni 
vsebini v Rušah ostali še kak 
dodaten dan ali vikend,' je še 
pojasnil. Zato razmišlja, da bi 
naslednje leto obarvali festival 
še bolj mednarodno in ga tudi 
časovno podaljšali. 'Letni oder 
Ruše bomo tudi v prihodnje 
organizirali hrabro in s fokusom 
na aktualnosti dogajanja ter s 
spoštovanjem tradicije. Odpirali 
bomo nove programske segmente 
za mlade, širili dogajanja tudi 
v druge termine. Graditi želimo 
močno partnersko mrežo, 
predvsem pa čim več vključevati 
ter podpirati lokalno skupnost, 
občane, društva, podjetja, 
organizacije in posameznike, 
ki vidijo potencial v naših 
projektih,' je dodal Prosnik. 

šENTjaKOBSKO GLEDaLišČE 
Tudi maratonci so naravni amfiteater ocenili 
kot primeren za zadnji krog, 'Sem se zmeraj rad 
vračam. Tukaj je res lepo,' je z dvema stavkoma 
zaključil igralec Šentjakobskega gledališča Saša 
Klančnik. 

BAJAGA    
Finale 18. festivala Letni oder Ruše se je zaključil 
s sobotnim koncertom skupine Bajaga & 
instruktori. Tudi oni so, ne glede na to, da so 
v svoji dolgi karieri nastopali na precej večjih 
in bolj znanih odrih, v Rušah uživali. 'vaš letni 
oder, ta prekrasen kamniti teater, ima prav 
posebno energijo in s tem polovico dela opravi 
že on. nastopajoči mora tako poskrbeti le še 
za drugo polovico. na koncertu smo uživali, 
bile je odlično vzdušje, Štajerci ste vrhunsko 
občinstvo, zato vedno rad pridem sem, tako 
v maribor kot v okolico. Tukaj imam veliko 
prijateljev in se vedno dobro počutim,' nam je 
zaupal momčilo Bajagić – Bajaga.

Petkov večer na Letnem odru je bil večer podoživljanja vrhunskih uspehov nK maribor, kar 
je pomenilo večer Štajercev in Reporterja milana. Predstavo je bilo vredno obiskati že zato, 
ker se lahko človek v eni uri dodobra nasmeji. Še posebej, če je v ospredju aktualna tema, ki 
je  primerna času in kraju, ter igralci, ki znajo povedati tisto, kar mislijo. Občutiti val smeha 
več kot 1.400 obiskovalcev pa je pravzaprav poseben užitek tudi za nastopajoče. 'ni težko 
navdušiti takšnega občinstva in nastopati v tako fenomenalnem avditoriju,' je dejal Dejan 
vedlin. matjaž Šalamun – Šalca je hitro dodal, 'Ta vaš letni oder za nastopajoče res predstavlja 
nekaj, kar si gledalci verjetno težko predstavljate. Ko se na njem odvija predstava in ga napolni 
takšno število ljudi, je v tem avditoriju pravzaprav velika čast stati na odru. in to nastopajočim 
predstavlja velik užitek.' za konec je Tine Križanič dodal, 'Tudi če imaš na takšni predstavi 
slab dan ali slab trenutek, te smeh takšnega števila ljudi napolni s pozitivno energijo in te 
ponovno dvigne!'

REPORTER MiLaN 



ZA OBČINSKIMI VRATI

www.ruse.si www.ruse.si SEPTEMBER 2017 / RuškE novicE / 13

Kako pomembno je dobro 
zavarovanje vašega objekta?
Alenka Petrović

Poplava, toča, požar, uničena 
električna napeljava zaradi 
udara strele, poškodovan parket 
zaradi izliva vode iz dotrajanih 
cevi ali močna neurja nam lahko 
v nepremičninah povzročijo 
veliko škodo, ki jo finančno 
težko popravimo. Zato je še 
posebej pomembno, da ima 
večstanovanjska stavba dobro 
zavarovanje, saj so finančne 
posledice v primeru škodnega 
dogodka lahko zelo visoke.

Običajno sklene skupinsko 
zavarovanje upravnik v imenu 
etažnih lastnikov. V tem primeru 
upravnik zavaruje skupne dele 
stavbe (streha, fasada, skupni 
prostori, stekla, odgovornost …). 
Pri tem je pomembno poudariti, 
da morajo etažni lastniki 
hišne inštalacije in opremo v 
stanovanju zavarovati sami. 
Nevarnosti, proti katerim se 

je smiselno zavarovati, so 
odvisne od lokacije, starosti 
in drugih značilnosti. Najbolj 
pogosto se sklene zavarovanje 
za temeljne požarne nevarnosti, 
ki se zgodijo na objektu: požar, 
strela, eksplozija, vihar, toča, 
padec letala, manifestacija, 
demonstracija, udarec motornega 
vozila v objekt, zavarovanje 
izliva vode, zaradi močnih neurij 
in vse pogostejših vdorov vode 
v objekte tudi zavarovanje 
poplave. V kolikor ima objekt 
dvigalo, lastno kotlovnico ali 
druge naprave se zavaruje tudi 
strojelom. Hkrati je smiselno 
zavarovati tudi odgovornost 
lastnikov stanovanj, ki krije 
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»Veliko pozornost je 
potrebno posvetiti 
zavarovalni vsoti, saj se 
lahko zgodi, da nastala 
škoda ne bi bila pokrita 
v celoti.«

poškodbo mimoidočega ali škodo 
na vozilu v primeru, ko pade 
s strehe stavbe led ali sneg. V 
takšnih primerih bi namreč morali 
lastniki stanovanj povrniti škodo, 
ki nastane sprehajalcu ali lastniku 
poškodovanega avtomobila. 
Če je sklenjeno zavarovanje 
odgovornosti lastnikov 
stanovanj, takšno škodo izplača 
zavarovalnica.

Veliko pozornost je potrebno 
posvetiti zavarovalni vsoti, saj 
se lahko zgodi, da nastala škoda 
ne bi bila pokrita v celoti. Zato je 
pri primerjanju ponudb različnih 
zavarovalnic treba paziti, da je pri 
vseh zavarovalna vsota enaka, 
saj je od tega odvisna višina letne 
premije, ki jo plačujejo etažni 
lastniki.

V primeru škodnega dogodka 
je o tem najbolje takoj obvestiti 
upravnika stavbe, ki bo najprej 
poskrbel, da se prepreči 
nadaljnja škoda in kasneje 
organiziral izvajalce za odpravo 

inFORmAciJe
v kolikor imate dodatna 
vprašanja povezana s 
skupinskim zavarovanjem 
stavbe ali druga vprašanja, 
ki se nanašajo na 
upravljanje nepremičnin, se 
lahko oglasite na mladinski 
ulici 54 v mariboru oziroma 
pokličete na urgentno 
številko 041 328 852.

uradne ure
Ponedeljek, torek in petek 
od 9.00 do 11.00 ure ter
sreda od 15.00 do 17.00 ure.

Tajništvo: 
02  620 2 550  
Marčič uroš: 
02 620 2 558  
alenka Petrovič: 
02 620 2 559 
E-pošta: 
info@stanovanjski-
inzeniring.si

škode. Vedno je potrebno 
narediti fotografije škode, saj 
lahko v nasprotnem primeru 
zavarovalnica zavrne zahtevek za 
povrnitev škode.

Stanovanjski inženiring se 
kot dober upravnik stavb za 
etažne lastnike ves čas trudi 
pripraviti dobro zavarovanje 
stavbe in hkrati uspešno rešuje 
škodne primere pri zavarovalnici. 
Celoten postopek prijave (od 
ogleda škode do fotografiranja in 
nato organizacije odprave škode) 
rešujejo hitro in v zadovoljstvo 
etažnih lastnikov. Lastnikom tudi 
posredujejo kopije zavarovalne 
police njihovega objekta, zato 
da lahko preverijo katere stvari 
so zavarovane v skupinskem 
zavarovanju in katere morajo v 
svojem stanovanju ali poslovni 
enoti zavarovati sami. 



POGLOBLJENO
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Edina srednja šola v  
Rušah v novo šolsko  
leto z novim ravnateljem

Z novim šolskim letom je vodenje Gimnazije 
in srednje kemijske šole (GSKŠ) Ruše prevzel 
Samo Robič, sicer tudi profesor kemije. S 
1. septembrom je namreč uradno pričel 
teči mandat novoizvoljenega ravnatelja. 
Kot že nekaj let doslej, ko je bil na funkciji 
pomočnika ravnatelja, si tudi sedaj želi 
šolski kolektiv voditi v smeri kakovosti in 
spodbudnega okolja.

Lepo pozdravljeni gospod Robič, 
zakaj je prišlo do menjave vodstva na 
GSKŠ Ruše?
Preprosto zato, ker se je bivši ravnatelj Marjan 
Kukovič upokojil. Zato je normalno, da nastopi 
mandatno obdobje novega ravnatelja, seveda 
v skladu s predpisi in veljavno zakonodajo. 
Pravzaprav to ni nič posebnega. Na šoli si še 
naprej želimo delati uspešno in dolgoročno, 
kot smo to počeli do sedaj.
Kakšne so vaše napovedi ob 
prevzemu funkcije? Se obetajo kakšne 
spremembe?
Zagotovo se bo spremenila oseba, to že 

drži, hkrati pa sem prepričan, da je šola že 
sedaj zelo uspešna, odlična! V prihodnje si 
predvsem želim to, da bi tudi pod mojim 
vodstvom nadaljevali s takšnimi uspehi. To ni 
nikoli zasluga zgolj ene osebe ali ravnatelja, 
temveč celotnega kolektiva, vseh zaposlenih 
in tudi lokalnega okolja, s katerim odlično 
sodelujemo. Ne nazadnje je to tudi zasluga 
naših dijakov in njihovih staršev. Veseli bomo 
torej, če bomo dosegawli enake uspehe, kot 
smo jih do sedaj, če jih bomo nadgradili, pa bo 
veselje še toliko večje.
Ob menjavah vodstva, se zmeraj 
vprašamo, kakšna je dediščina 
prejšnjega mandata oziroma v kakšni 
kondiciji je šola ob prevzemu?
Poudaril bi, da je naša šola lepo urejena 
in da ima okolico, v kateri se dijaki dobro 
počutijo. Tudi naši notranji prostori so odlični 
za izvajanje pedagoškega procesa in tudi tam 
se tako dijaki kot zaposleni dobro počutimo. 
Sicer pa na to kažejo naši odlični uspehi in 
naši zlati maturanti. Seveda pa bom strmel 
za tem, da bi to, kar prevzemam oziroma 

prevzemamo, še nadgradili in morda res dodali 
še kakšen uspeh več. 
Kakšno je letos stanje vpisa dijakov? 
Pred leti je veljalo, da praktično ni 
bilo točkovne omejitve pri vpisu, ker 
se je prijavljalo premalo kandidatov. 
Kolikor nam je znano, jih je danes 
precej več ...
Res je, vpis se nam povečuje, generacije se 
nekoliko večajo, a se je potrebno zavedati, da 
je to dolgoročen proces. Vse bolj očitno je, da 
so tudi mladi ljudje prepoznali pomembnost 
tehniškega izobraževanja in poklicev, kot so 
na primer farmacevtski tehnik ali kemijski 
tehnik, hkrati takšni poklici nudijo več 
možnosti za zaposlitev, kar je prav tako 
najverjetneje vzrok za povečan vpis. Po drugi 
strani pa dobro delujemo tudi na programu 
splošne gimnazije, kjer prav tako dosegamo 
lepe uspehe, k nam se vpisuje tudi vse več 
mladih iz lokalnega okolja. Želimo si, da bi se 
ta trend postopoma povečeval, da bo lahko 
šola z nekim normalnih številom dijakov še 
naprej uspešno delovala. 

BESEDILO Špela Žerjal  |   FOTOGRAFIJA OSeBNI arHIV SaMa rOBIČa
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Prvi korak do kolesarske 
poti Ruše – Maribor

BESEDE: OR, UROš MajcenOvič    FOTOGRAFIJE: SXC, UROŠ ROZMAN

Občina Ruše objavila razpis za izbiro izvajalca za 
gradnjo kolesarske poti Ruše – Maribor

RUŠKA KOLESARSKA POT V KONTEKSTU DRAVSKE KOLESARSKE POTI

Uroša Rozmana, 
koordinatorja in vodjo 
projekta umestitve 
in ureditve Dravske 
kolesarske poti v 

Sloveniji, smo vprašali 
kaj pomeni izgradnja 

kolesarske poti za turizem 
v naši občini.

Pozdravljeni Uroš, kdaj je nastala ideja o 
Dravski kolesarski poti in zakaj?
Umestitev nove Dravske kolesarske 
poti (DKP) se je pričela leta 2012, ko 
so Regionalna razvojna agencija za 
Koroško, Mariborska razvojna agencija 
in Znanstvenoraziskovalno središče 
Ptuj prevzeli pobudo in bili hkrati med 
soorganizatorji posveta Daljinske kolesarske 
poti kot priložnosti za trajnostni razvoj 
Slovenije, ki je potekal v Mariboru. Eden 
od rezultatov tega posveta je bil podpis 
pisma o nameri sodelovanja pri vzpostavitvi 
integralnega turističnega produkta 
Dravska kolesarska pot, ki so ga podpisali 
direktorji treh regionalnih razvojnih 
agencij ter županje in župani 21. občin. S 
pismoma podpore sta produkt podprla 

tudi Ministrstvo za gospodarski razvoj in 
tehnologijo ter Direktorat za turizem in 
internacionalizacijo. Prizadevanja so bila 
nadgrajena v letu 2014, ko sem izdelal 
magistrsko delo z naslovom ‘Prostorska 
umestitev Dravske kolesarske poti med 
Dravogradom in Središčem ob Dravi’, za 
katero sem prejel Univerzitetno Prešernovo 
nagrado. S celovitim načrtovanjem in 
upoštevanjem že obstoječe infrastrukture 
ter javnih, gozdnih in poljskih poti sem v 
diplomskem delu prikazal učinkovitejši, 
hitrejši in predvsem finančno ugodnejši 
način umeščanja daljinskih kolesarskih poti.

Nam lahko opišete trenutni trend 
priljubljenosti kolesarjenja v Evropi in 
državah, ki mejijo na Slovenijo?
Zanimanje za daljše kolesarske poti je v tem 
delu Evrope zelo veliko. Nemško združenje 
za standardizacijo ADFC (Algemeiner 
Deutscher Fahrrad-Club) je v letu 2016 
ocenil Dravsko kolesarsko pot (DKP) v 
Avstriji z vsemi petimi zvezdicami, kar 
pomeni, da se je uvrstila med 5 najboljših 
kolesarskih poti v Evropi. Letno jo obišče 
med 120.000 in 200.000 kolesarjev. Večji 
del kolesarske poti je ločen od ostalega 

prometa, polovica poti pa je urejene z 
makadamom. Kolesarska pot je primerna 
tudi za družine in starejše, saj nima večjih 
vzponov. Pri njih že nekaj časa zelo uspešno 
deluje združenje Drauradweg Wirte, ki 
povezuje nastanitvene kapacitete, gostinske 
ponudnike, ponudnike dodatnih aktivnosti, 
kjer kolesarski gosti dobijo prave informacije 
o nočitvenih možnostih, ponudbah v 
gostinskih objektih, o naravni in kulturni 
dediščini … Naše sodelovanje z avstrijskimi 
partnerji je odlično, letos se bomo celo 
skupaj prijavili na projekt Interreg SI-AT, 
s katerim si želimo skupnega razvoja 
produkta v prihodnje, predvsem na področju 
izboljšanja počivališč, ponudb storitev 
prevozov koles z različnimi ponudniki (vlaki, 
kombiji, avtobusi) ter skupnih promocij.

Ruška kolesarska pot bo torej del omenjene 
Dravske kolesarske poti, ki bo potekala od 
Avstrije do Hrvaške, koliko slednje je že 
dejansko zgrajene in kdaj bo predvidoma 
končana?
Projekt nove DKP predvideva ureditev 
kolesarjem prijazne kolesarske poti, ki bo 
v čim večji meri umeščena v bližino reke 
Drave. Projekt predvideva izkoristek vseh 
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KOLESARSKA POT

O  bčina Ruše je objavila razpis za izbiro izvajalca za gradnjo 
skoraj 5 kilometrov dolge kolesarske poti od Ruš do Maribora. 
To je hkrati prvi korak začetka gradnje kolesarske poti, ki jo 

financirata Ministrstvo za infrastrukturo in Občina Ruše.
Gradnja se bo pričela letos in se bo predvidoma končala še pred 

odprtjem kolesarske sezone, torej spomladi prihodnje leto. Kolesarska 
pot od Ruš do Maribora bo del mednarodne Dravske kolesarske 
poti, ki bo ob reki Dravi potekala kar skozi 18 slovenskih občin in bo 
povezovala avstrijsko ter hrvaško stran.

V Občini Ruše bo kolesarska pot najprej povezala Bistrico ob 
Dravi, Bezeno in Ruše. Ob predvideni cestni obvoznici sledi kasneje 
še povezava s Smolnikom. Kolesarska pot bo potekala ob železniški 
progi, kjer so, to je potrebno poudariti, Slovenske železnice brezplačno 
prepustile prostor za gradnjo kolesarske poti.

Skupna vrednost del znaša dober milijon evrov, večji del teh 
stroškov bo financiralo Ministrstvo za infrastrukturo, Občina Ruše je 
k temu prispevala 4 odstotke vrednosti in sicer za stroške priprave in 
ureditve vse potrebne dokumentacije. Kolesarska 
pot je rezultat večletnega dela in priprav občinske 
uprave in koordinacije slovenskega dela Dravske 
kolesarske poti ter posluha Ministrstva za 
infrastrukturo za vlaganja v kolesarske prometne 
poti.

Občina Ruše bo z izgradnjo kolesarske poti 
zaokrožila kolesarsko infrastrukturo v občini, 
kamor sodijo obstoječi kolesarski grbinasti poligon 
(pump track) v Športnem parku Ruše, označene 
kolesarske poti po Pohorju ‘Ride Ruše’ in možnosti 
prevoza koles na avtobusih (Arriva) ter na vlakih 
(Slovenske železnice).

Župan občine Ruše Uroš Razpet je ob tej priložnosti povedal, 
‘Kolesarska steza bo predstavljala novo prometno povezavo med 

samimi kraji v občini ter povezavo z Mestno 
občino Maribor. Slednjo tudi javno pozivamo, da 
pripravi vse potrebno za izgradnjo nadaljevanja 
poti v Mariboru, zlasti za manjkajoči del skozi 
kraj Laznica. Kolesarska steza predstavlja izjemen 
donos k razvoju turizma in športa v naši občini, ki 
ga bodo podjetni občani zagotovo znali izkoristiti. 
Hkrati se posebej zahvaljujemo Slovenskim 
železnicam, ki so brezplačno zagotovile traso za 
izgradnjo kolesarske steze ob železniških tirih, in 
Direkciji za infrastrukturo oziroma pristojnemu 
ministrstvu za hiter odziv na našo pobudo in za 
zagotovitev potrebnih sredstev.’

KOLESARSKA SITUAcIjA

RUŠKA KOLESARSKA POT V KONTEKSTU DRAVSKE KOLESARSKE POTI

25 kilometrov že zgrajenih kolesarskih 
poti, 64 kilometrov bo potekalo po 
preure jenih poljskih, gozdnih in servisnih 
poteh, 40 kilometrov pa je načrtovanih 
kot novogradnja. Na le 23 kilometrih je 
Dravska kolesarska pot predvidena po manj 
obremenjenih lokalnih cestah. Skupna dolžina 
kolesarske poti bo 150 km, predvideno je, da 
bo končana v roku petih let.

Kaj lahko ponudi Dravska kolesarska pot 
turistom?
Ocenjujemo, da bo DKP v roku 5 let postala 
kakovostno primerljiva z avstrijskim delom 
DKP in bo letno privabila do 100.000 
kolesarjev. Kot takšna bo postala gradnik 
turizma ob reki Dravi in glavna napajalna žila 
turističnih kolesarjev na tem območju. Iz nje 
se bodo kolesarji lahko usmerili na lokalne 
krožne kolesarske poti, po katerih bodo 
raziskali širšo okolico reke Drave.

Dravska kolesarska pot lahko ponudi 
nepozabno doživetje v neposredni bližini 
reke Drave in narave. Kolesar lahko 
spoznava domačo kulinariko in se prepusti 
lokalni kulinarični identiteti. Na poti si lahko 
ogleduje gradove, lahko se po Dravi zapelje 
z splavom, kajakom, kanujem, supom ali 

jadrnico, si ogleda muzeje (npr. HE Fala), 
stara mestna jedra mest ob reki in se uči 
o legendah ljudi, ki živijo z Dravo že od 
nekdaj. Potuje tudi preko krajinskih parkov 
in spoznava naravo.

V sklopu predstavitve kolesarskega 
produkta Dravska kolesarska pot se bo z 
mesecem novembrom vzpostavila nova 
spletna stran (www.dravabike.si), ki bo 
osnova za kolesarski produkt. Vključevala bo 
vse pomembne informacije o poti, etapah, 
turistični ponudbi … Pomembno je, da je 
turistično gospodarstvo zelo pozitivno 
naravnano do našega novega skupnega 
produkta in da si iskreno želi zadostiti 
željam kolesarskih gostov.

Kaj lahko torej pomeni nova Ruška 
kolesarska pot za Ruše? Kaj konkretno za 
ruški turizem?
Ruše bodo s svojo kolesarsko potjo, ki bo 
v sklopu Dravske kolesarske poti, dobile 
neposredni pritok približno 100.000 turistov 
letno, katerim bo potrebno predstaviti 
čim več zanimive ponudbe, da se bodo v 
kraju ustavili in raziskali lepote narave, ki 
jih občina ponuja. V tem kontekstu imajo 
veliko priložnost predvsem ponudniki 

nočitev, kulinarike ter športno-rekreativnih 
dejavnosti. Ruše bodo z novo kolesarsko 
potjo postavljene na traso evropsko 
priznane daljinske kolesarske povezave, 
ki letno samo na avstrijskem Koroškem 
turističnim ponudnikom zagotovi 4 milijone 
evrov prihodkov. Seveda bodo vaši občani z 
novo potjo dobili varen in kvaliteten prostor 
za rekreacijo v smeri Koroške in v smeri 
Maribora ter Ptuja.

Kako bo z označbami nove kolesarske poti?
DKP bo v mesecu oktobru oziroma v 
novembru označena z novimi usmerjevalnimi 
tablami v skupni dolžini 145 km od mejnega 
prehoda Vič pri Dravogradu do Središča ob 
Dravi. Pot bo označena z informacijskimi 
tablami, ki bodo v skladu s Pravilnikom o 
prometni signalizaciji in prometni opremi na 
cestah. Table bodo rdeče barve z logotipom 
DKP. Strošek nakupa in zamenjave tabel bo 
krila DRSI (Direkcija Republike Slovenije za 
infrastrukturo).

Za konec nam zaupajte še višino investicije 
v celotno Dravsko kolesarsko pot po Sloveniji?
Ocena izgradnje kolesarske poti je 15 
milijonov evrov. 

PODATKI O 
KoLESaRSKI STEZI
Dolžina: 4,8 km
Lokacija: od konca Nasipne 
ulice v Rušah do meje z 
mariborsko občino (do Laznice)
Širina: 4 m, od tega 3 m 
asfaltne površine
Druge posebnosti: na poti bo 
pet objektov za premoščanje 
vodotokov



Robot, s katerim so
tekmovali v kategoriji

Rescue Maze, je izdelek
dijakov.
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SERŠ je s svojima ekipama na tekmovanju v Nagoyi sodeloval v dveh 
različnih kategorijah. Rok Mihailović Krpan in Jaka Waldhütter sta 
sodelovala v kategoriji  RoboCup Junior Maze, Marko Kužner in Nejc 
Firbas pa v kategoriji RoboCup Junior CoSpace. V kategoriji RoboCup 
Maze morajo tekmovalci izdelati samostojnega robota, ki se mora 
avtonomno (brez človeške pomoči) voziti po labirintu, ki predstavlja 
prizorišče naravne nesreče in v njem poiskati žrtve. Žrtve so v tej 
kategoriji simulirane kot grelna telesa, ki so segreta na človeško 

temperaturo. Pravila za tekmovanje se vsako leto spreminjajo. Tako 
so letos delovanje robotov otežili s tem, da so roboti hkrati morali 
prepoznati tudi vizualne znake, ki so predstavljali dodatne žrtve. 
V kategoriji RoboCup Junior CoSpace je naloga povsem drugačna. 
Dijaki robote samo programirajo. Ti roboti se morajo v danem 
okolju znajti, pobirati ponesrečence in jih odpeljati v bolnišnico. Na 
tekmovanju prejmejo ekipe tudi realne robote, ki delujejo enako 
kot v simulatorju. Tekmujejo torej v kombinaciji programiranja v 

BESEDE IN FOTOGRAFIJE: Miran Waldhütter, Mentor robotike na SerŠ Maribor 

Dijaka iz Ruš v ekipah 
SERŠ-a na svetovnem 
prvenstvu robotike v 
Nagoyi – ROBOCUP 2017
V času, ko si dijaki praviloma spočijejo od šole in se posvetijo prostim 
dejavnostim in počitnicam, so se štirje dijaki iz Srednje elektro-računalniške 
šole Maribor udeležili svetovnega prvenstva robotike v Nagoyi.

POGLOBLJENO



ROBOCUP 2017

Od leve proti desni: Marko Kužner, 
Jaka Waldhütter, Miran Waldhütter, 
Rok Mihailović Krpan in Nejc Firbas.

Tekmovalni labirint in 
SERŠ TEAM v kategoriji 
RoboCup Junior Maze.
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simulatorju in programiranja realnih robotov.
Kljub temu da so organizatorji, kar je 

netipično za Japonce, napravili kar nekaj 
napak (mere labirinta so bile denimo 
neskladne s pravili 
svetovne RoboCup 
organizacije, realni 
robot v kategoriji 
CoSpace pa ni 
pravilno deloval), 
so se naši dijaki 
odlično odrezali. V 
kategoriji Rescue 
Maze so naši dijaki 
osvojili nagrado 
Award for Best Team 
Spirit, v disciplini 
Rescue CoSpace pa odlično 3. mesto v 
tekmovanju Super team, ob tem pa še zmago 

v neformalnem tekmovanju Friendship 
Tournament. Tako so se naše ekipe iz 
svetovnih tekmovanj vrnile s priznanji že 
sedmič zapored.

Ob tej priložnosti 
bi se zahvalili vsem 
sponzorjem, ki so 
nam prisluhnili in 
pomagali pri tem 
tekmovanju, še 
posebej Občini Ruše. 
Prav tako si ob teh 
uspehih vse čestitke 
zaslužijo naši fantje, 
na katere smo 
lahko zelo ponosni. 
Osebno sem zelo 

vesel, da kar dva sodelujoča dijaka prihajata 
iz naše občine. 

»Kljub temu da so 
organizatorji, kar je 
netipično za Japonce, 
napravili kar nekaj 
napak, so se naši dijaki 
odlično odrezali.«

SPlOŠNO O TEkMOvANJU 
ROBOCUP

RoboCup je mednarodno tekmovanje iz področja 
robotike, inovatorstva in znanosti, katerega 
začetek se vije v leto 1997. Prvo svetovno 
tekmovanje se je tistega leta odvilo v Nagoyi 
na Japonskem, kar pomeni, da se je letos po 
20 letih vrnilo v svoj rojstni kraj. Glavni namen 
tekmovanja je promoviranje robotike in umetne 
inteligence. S problemi na tekmovanju, ki so v 
obliki določenih nalog, tekmovalci raziskujejo 
na kakšen način bi nam lahko roboti pomagali 
v industriji ali reševali težke realne probleme. 
Tekmovanje je organizirano na več nivojih. Pravico 
do sodelovanja na svetovnem nivoju na tem 
tekmovanju imajo tiste ekipe, ki na državnem 
tekmovanju zmagajo v določeni kategoriji.
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P  estri spomladanski meseci in dolgo vroče poletje je za nami, 
kar pomeni, da je ponovno napočil čas odhoda v šolo. Ker je 
bil letošnji prvi september petek, so se nekateri čudili zakaj 

se šolsko leto ni začelo v ponedeljek, 4. 
septembra. A je zakonodaja na tem področju 
jasna – prvi šolski dan se začne 1. septembra, 
zadnji dan šole pa je za vse učence 24. junija. 
Tako bo letošnje šolsko leto štelo 190 dni, da 
bomo dosegli to število bomo imeli pouk tudi 
v soboto, 7. aprila. Poleg te sobote bomo imeli 
letos še eno delovno soboto, s katero bomo 
nadomestili petek, 9. februarja.

Je pa bilo na šoli živahno tudi v času 
počitnic, saj je takrat potekala obnova 
šolske kuhinje, ki velja za največjo letošnjo 
pridobitev. Napeljana je bila nova plinska 
instalacija in v celoti zamenjan termični blok. 
Nove pridobitve sta dve plinski prekucni ponvi, dva kotla in štedilnik. 
Vrednost celotne investicije je znašala 31.000 EUR.

V veliki telovadnici je bil zamenjan parket, obnovljene so tudi talne 

oznake. Vrednost investicije je 24.000 EUR. Prepleskana je kuhinja, 
jedilnica, štiri učilnice in drugi spremljevalni prostori. Pohvaliti je 
potrebno hišnika in čistilke, ki so opravili veliko vzdrževalnih del, 

tako da so učence ob vstopu v šolo pričakali 
lepi šolski prostori. Tudi v vrtcu je bilo 
opravljenega nekaj dela, saj so tamkaj na 
novo zbrušena in polakirana tla štirih igralnic, 
izvedeno je bilo še generalno čiščenje.

Sicer je v letošnjem šolskem letu na šoli 
465 učencev, ki so razporejeni v 21 oddelkov, 
med njimi je 58 prvošolcev, ki so razporejeni v 
tri oddelke. V vrtec je vpisanih 191 otrok, dva 
oddelka vrtca se nahajata v Bistrici ob Dravi, 
en oddelek pa gostuje v prostorih šole, ostali 
so v matičnem vrtcu.

Novosti, ki jih prinaša novo šolsko letos ni 
veliko. Učenci tretjih razredov se bodo obvezno 

učili angleščino, medtem ko bodo učenci v prvem razredu lahko izbrali ta 
predmet za neobvezni izbirni predmet. V četrtih, petih in šestih razredih 
so učenci izbrali šport, umetnost, računalništvo in tehniko. 

BESEDE: LadisLav PePeLnik  FOTOGRAFIJE: OŠ JankO GLaZeR RUŠe

uMiRJeno 
v novo 
šoLSko LeTo

POGLOBLJENO

»Učenci tretjih razredov 
se bodo obvezno učili 
angleščino, medtem ko 
bodo učenci v prvem 
razredu lahko izbrali ta 
predmet za neobvezni 
izbirni predmet.«
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OSNOVNA ŠOLA RUŠE
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Učenci tretje triade bodo obiskovali naslednje izbirne predmete:

Francoščina 7., 8. in 9. razred

Klaviatura in računalniK 7., 8. in 9. razred

Likovno SnovanJe i., ii., iii. 7., 8. in 9. razred

MuLTiMediJa 8. razred

načini prehranjevanja 9. razred

nemščina 7. in 8. razred

PoSkuSi v keMiJi 8. in 9. razred

Sodobna priprava hrane 7., 8. in 9. razred

šPoRT 7., 8. in 9. razred

uReJanJe BeSediL 7. razred

veRSTvo in eTika 8. in 9. razred

Velik je nabor interesnih dejavnosti:

angleščina 3. razred

anglešKa bralna značKa 4. – 9. razred

bralna značKa 1. – 9. razred

čebelarSKi KrožeK 3. – 6. razred

dramSKi KrožeK 4. in 5. razred

eko kviz 6. – 8. razred

FoLkLoRa 1. – 4. razred

Francoščina 4. in 5. razred

geograFSKi KrožeK 7. – 9. razred

glaSbeni KrožeK 1. – 3. razred

KemijSKi KrožeK 8. in 9. razred

KoleSarSKi KrožeK 6. - 9. razred 

košaRka 1. – 6. razred

kuLTuRa in Jaz 6. – 9. razred

liKovni KrožeK 1. – 3. razred

liKovni KrožeK 4. – 9 razred

LiTeRaRno – gLedaLiško PoLJe 6. – 9. razred

MaLe Sive ceLice 7. – 9. razred

MLadi PLaninci 1. – 9. razred

MLadina in goRe 7. in 8. razred

naRavoSLovJe 7. razred

nemšKa bralna značKa 3. – 9. razred

PevSki zBoR 1. – 9. razred

PLaninSka oRienTaciJa 3. – 9. razred

PRoSTovoLJSTvo 2. – 9. razred

ScenSko oBLikovanJe 6. – 9. razred

SLadkoRna BoLezen 8. in 9. razred

SPRoSTiTev z Jogo 1. - 5. razred

StrelSKi KrožeK 3. - 9. razred

škL – Tee BaLL 4. in 5. razred

škL – Med dveMa 5. in 6. razred

uSTvaRJaLnoST BRez MeJa 5. – 7. razred

vokaLna SkuPina 7. – 9. razred

zgodovinSKi KrožeK 8. in 9. razred

Učenci tretje triade bodo 
obiskoVali naslednje izbirne 
predmete:

POGLOBLJENO

V juliju se je šola prijavila na tri razpise, ki jih v celoti financira 
MIZŠ. Uspela je na razpisih »Prva zaposlitev« za pomočnika vzgojitelja, 
ki bo pomagal v vrtcu in »Zdrav življenjski slog«. V projektu ZŽS bodo 
prijavljeni učenci od 1. do 6. razreda imeli dve dodatni uri športne 
vzgoje na teden ter dodatne počitniške aktivnosti. Žal pa šola ni uspela 
na razpisu začasnega spremljevalca.

V tem šolskem letu čaka učitelje in učence veliko različnih 
aktivnosti, o njih pa bo šola javnost posebej obveščala: kulturni 
dnevi, športni dnevi, tematski dnevi dejavnosti, šole v naravi, 
tečaji, praznovanja, tekmovanja iz znanja, športna tekmovanja in 
druge aktivnosti, ki se bodo prepletale med poukom. Učencem bo 
šola omogočila pestro izbiro vsebin in vzpodbudno učno okolje. 
Veliko pozornosti bo namenjene vzgojni dejavnosti, saj bodo učence 
usposabljali za življenje po načelu osmih krogov odličnosti (več v 
okvirju).

V mesecu aprilu bo organiziran drugi mednarodni posvet o 
nadarjenih, kamor bodo povabljeni strokovnjaki iz različnih držav, ki 
bodo predstavili delo z nadarjenimi. Del posveta bo namenjen zelo 
aktualni problematiki – begu možganov iz držav Balkana. Skupaj s 
predstavniki različnih držav jugovzhodne Evrope bomo iskali odgovore 
kako zaustaviti ta trend izseljevanja mladih. Vodstvo šole si želi 
uspešno novo šolsko leto, za kar si morajo prizadevati vsi deležniki. Le 
s skupnimi močmi lahko ustvarimo odlično šolo.

»V mesecu aprilu bo organiziran 
drugi mednarodni posvet o 
nadarjenih, kamor bodo povabljeni 
strokovnjaki iz različnih držav, 
ki bodo predstavili delo z 
nadarjenimi.«



8 kroGoV odličnosti 
8 načel po katerih živijo uspešni ljudje ...

odGoVornost 
Bodi odgovoren za svoje misli, besede in 
dejanja. Zmeraj gre samo za tvoje odločitve 
in samo ti nadzoruješ svoje življenje. Odgo vo
rnost vodi k uspehu. Odgovorno išči mo žno
sti in se ne sklicuj ter izgovarjaj na zunanje 
dejavnike. Uspešni ljudje prevzemajo odgo vo
rnost za svoja dejanja – prevzemi jo tudi ti!

GoVori z dobrim namenom
•   Razmisli, preden spregovoriš. Naj bo tvoj 

namen pozitiven, iskren in spoštljiv.
•   Uspešni ljudje govorijo iskreno in s pozitivnim 

namenom. Preden spregovorijo, premislijo, 
saj se zavedajo, da je v besedi največja moč.

Fleksibilnost
•   Prepoznaj, kaj ne deluje in poskusi doseči 

cilj po drugi poti. Pri iskanju rešitev in 
možnosti bodi fleksibilen ter se prilagajaj 
zmožnostim in situaciji.

•   Uspešni ljudje so se pripravljeni nenehno 
učiti in iskati različne poti za doseganje 
svojih ciljev. Če želiš biti uspešen, 
najprej prepoznaj, kaj ne deluje, in bodi 
pripravljen spremeniti vse tisto, kar je 
potrebno za uresničevanje tvojih ciljev.

predanost 
Odloči se za pozitivna dejanja in sledi 
svojemu cilju z vso predanostjo in zanosom. 
Predano si zastavi realne cilje in razdelitev 
nalog ter se k temu zaveži. Uspešni ljudje  
so 100 % predani svojim ciljem. Njihov 
uspeh je sestavljen iz dveh korakov:
•  glasno izrečejo svoj cilj,
•   vztrajajo vse do trenutka, ko je njihov cilj 

uresničen.

to je to
•   Usmeri se v ta trenutek in iz njega potegni 

največ, kar se da. Izkoristi čas po principu 
“To je to” in ne zahajaj na stranske teme in 
zadeve, ki niso v tvoji moči.

•   Uspešni ljudje razumejo izrek »CARPE DIEM« 
in živijo v skladu z njim. Poskusi tudi ti.

napake Vodijo k UspeHU
•   Napake so le povratne informacije o tem, 

kaj lahko drugič narediš bolje. Uči se iz 
napak. To so le povratne informacije za 
tvoj napredek. Problem je priložnost za 
rast, zato se razveseli, kadar ga opaziš.

•   Uspešni ljudje se ne bojijo napak, ampak 
se učijo iz njih. Na napake glej le kot na 

povratne informacije o tem, kaj lahko 
spremeniš, da boš še bolj uspešen.

inteGriteta
•   Kar ti je pomembno, pokaži tudi s svojimi 

dejanji. Bodi v integriteti. Če želiš, da si 
uspešen in odgovoren, potem to izkazuj s 
svojim vedenjem.

•   Kadar tudi z dejanji demonstriramo tisto, 
kar nam je pomembno, smo v integriteti. 
Uspešni ljudje so iskreni pri tem, da s 
svojim vedenjem izkazujejo pozitivne 
vrednote, za katere živijo.

UraVnoteŽenost
•   Poskrbi za vsa področja svojega življenja 

(učenje, rekreacija, zdravje, zabava, 
prijatelji …). Upoštevaj uravnoteženost in 
si sorazmerno porazdeli naloge.

•   Uravnoteženost pomeni, da živimo svoje 
življenje najbolje, kar se da. Ko smo v 
ravnotežju, imamo čas za stvari, ki so 
nam pomembne, in to na vseh področjih 
svojega življenja. Zavedamo se, da je 
potrebno uravnoteženo skrbeti tako za 
zdravje kot za zabavo, učenje, delo. 

(Jani Prgič, 8 krogov odličnosti)
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Uspešen že tretji &Trail drugi
Bike maraton Pohorje
Teja Peček

Člani Društva Aktivni smo so 
na Mariborskem in Ruškem 
Pohorju že tretje leto zapored 
izvedli mednarodno športno-
humanitarno prireditev Trail & 
Bike maraton Pohorje. ‘To je 
projekt, ki smo ga pred tremi leti 
zastavili na dolgi rok. Vsako leto 
skušamo prireditev nadgraditi 
in ji dodati kaj novega. Vse 
kaže na to, da bo Trail & Bike 
maraton Pohorje tudi v prihodnje 
ostal ruška tradicija,’ je povedal 

organizator dogodka Jure Brečko 
iz društva Aktivni smo.

V soboto in nedeljo je v Rušah 
teklo in kolesarilo več kot 250 
odraslih in kar 74 otrok iz skupno 
šestih držav. Sobota je bila 
rezervirana za tek po brezpotjih, 
za katerega so člani društva 
Aktivni smo pripravili tri različne 
proge: 10-kilometrski vertikalni 
tek na Areh, 22-kilometrski 
pol maraton in 44-kilometrski 
maraton, na katerem je bilo treba 
premagati več kot tisoč metrov 
nadmorske višine.

Po lani prvič 
izvedenem 
in uspešnem 
kolesarskem 
maratonu so se 
organizatorji na 
željo kolesarjev 
odločili, da v 
nedeljo ponudijo 
še tri različne 

kolesarske preizkušnje: 
23-kilometrsko in posledično 
manj zahtevno traso, ki so jo 
poimenovali Škrat Glažutek; 
39-kilometrsko progo Gozdni 
Joža in najdaljšo 65-kilometrsko 
traso Pohorski holcer.  

Organizatorji so vse proge 
skrbno načrtovali, njihov cilj pa 
je bil, da zagotovijo atraktivno 
preizkušnjo in pri tem upoštevajo 
veljavno zakonodajo. Poti so bile 
zato speljane po utrjenih gozdnih 
poteh, vlakah in kolovozih, 
vse z namenom ohranjanja in 
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spoštovanja narave. Dolžine in 
zahtevnostne stopnje, ki so bile 
na izbiro, so bile primerne tako 
za rekreativne, kot za fizično 
bolje pripravljene in zahtevnejše 
kolesarje.

Prireditev Trail & Bike 
maraton Pohorje ob tekmovalnem 
programu vsako leto ponudi še 
pester spremljevalni program. 
V okviru slednjega so letos s 
startninami in dobro delnim 
pohodom na Martnico zbrali 700 
EUR donacij za učence OŠ Janka 
Glazerja Ruše. 

V Rušah je zadnji vikend v avgustu potekal že tradicionalni Trail & Bike maraton Pohorje.

»Organizatorji so vse 
proge skrbno načrtovali, 
njihov cilj pa je bil, da 
zagotovijo atraktivno 
preizkušnjo in pri tem 
upoštevajo veljavno 
zakonodajo.«
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ŠPORTTRAIL & BIKE MARATON POHORJE

REZULTATI

TEK
Otroški tek A (380 m) 
Moški
1. Zanar Panič 01:44,2
2. Luka Bele 01:44,9
3. Matija Podlogar 01:47,1
Ženske
1. Ema Trop 01:47,3
2. Jana Kukovec Celcer 01:55,7
3. Eva Štanc 01:58,5

Otroški tek B (700 m)
Moški
1. Nik Podlesnik 03:15,3
2. An Kumer 03:24,0
3. Nik Pirc 03:26,0
Ženske
1. Neja Klančnik 03:43,9
2. Tinka Burič 04:18,4
3. Naja Majcenovič 04:42,3

Otroški tek C (1.500 m)
Moški
1. Jure Štanc 06:46,3
2. Antonio Mikuž 07:30,0

3. Nace Marčič 07:48,9
Ženske
1. Ema Klančnik 06:24,9
2. Gaja Miklavec 06:51,3
3. Hana Prevolšek 07:08,2

Tek na Areh, absolutno (10 km, 
930 v. m.)
Moški
1. Timotej Bečan 0:54:59,1
2. Denis Ulbl 0:59:23,8
3. Miran Sagadin 1:05:02,1
Ženske
1. Špela Šemrl 1:24:24,2
2. Boža Meža 2 1:25:22,5
3. Mojca Vrabl 1:28:15,4

1/2 Maraton Pohorje, absolutno 
(22 km, 1060 v.m.)
Moški
1. Aljoša Smolnikar 1:59:47,9
2. Miha Juvan 1:59:48,1
3. Gregor Podlogar 2:09:02,4
Ženske
1. Mateja Mlinar 2:22:48,4

2. Sonja Sukič 2:23:36,9
3. Tamara Čelesnik 2:28:27,1

Maraton Pohorje, absolutno 
(44 km, 2254 v. m.)
Moški
1. Marjan Zupančič 4:07:40,0
2. Matic Čačulovič 4:19:24,5
3. Borut Zupet 4:28:48,1
Ženske
1. Mojca Koligar 4:32:43,6
2. Vanja Supić 5:14:01,3
3. Claire Howard 5:30:19,5

KOLESARJENJE
Škrat Glažutek, absolutno 
(23 km)
Moški
1. Gaber Rupnik 2:00:29
2. Alexander Cimerman 2:14:45
3. Andrej Gorjup 2:15:17
Ženske
1. Melanie Fartelj 2:31:31
2. Ksenija Marcelan 2:32:57

Gozdni Joža, absolutno (39 
km)
Moški
1. Darinko Stich 2:11:14
2. Luka Bračko 2:14:47
3. Sebastjan Gergorič 2:18:48
Ženske
1. Anja Vrečko 2:48:33
2. Mojca Vrabl 4:07:26
3. Mojca Cimerman 4:23:34

Pohorski Holcer, absolutno 
(66 km)
Moški
1. Borut Ramšak 3:01:13,7
2. Robert Vrečer 3:01:13,9
3. Matjaž Smovnik 3:15:00,3  
Ženske
1. Maja Lobnik 4:04:01,4
2. Nuša Mernik 4:18:30,6
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Prvi ‘diplomirani’ 
veslači v Rušah

Davorin Ferk
S tem smo v Rušah pridobili 
prve ‘diplomirane’ veslače, ki 
so pod strokovnim vodstvom 
inštruktorja Jureta Čučeka iz 
društva Puresport pridobili 
dobro znanje za samostojno in 
varno veslanje na Dravi ter na 
drugih podobnih vodah.

Tečaj veslanja je bil 
organiziran v okviru prizadevanj 
za oživitev ‘pozabljene’ Drave 
in uporabe vodnih športov 
oziroma rekreacije na vodi. 
V ta namen je Občina Ruše v 
okviru Športnega parka Ruše 
usposobila prostor za hrambo 
čolnov znamke Roto, ki so bili 
kupljeni v okviru projekta LAS 
ter tako zagotovila kajake in 
kanuje za uporabo na reki Dravi.

Glede na zelo dober odziv 
občanov vseh generacij na 

Tečajniki veslanja so v petih 
dneh tečaja (tri ure na dan) 
pridobili osnovna znanja 
privajanja veslača na čoln, 
priprave čolna, ravnotežja, 
pravilnega položaja sedenja, 
vstopanja v in izstopanja iz 
čolna, osnov mehanike veslanja, 
obvladovanja gibanja čolna, 
izvedbe obratov, veslanja naprej 
in nazaj, pravilnega vstopanja v 
tok ter osnov reševanja iz vode.

Tečaj so opravili naslednji 
kandidati: Matevž Sedmak, 
Urban Puhek, Blaž Kolarič, 
Živa Razpet, Žiga Razpet, Neža 
Musil, Izidor Musil, Sara Zorko, 
Breda Višič, Tian Kovač, Enej 
Rep, Klemen Puhek in Jan Halič. 

četrtkova veslanja na reki Dravi, 
ki so potekala skozi vse poletje, 
se bodo ta nadaljevala tudi v 
septembru, ko bodo občanom 
pod vodstvom inštruktorjev na 
voljo kajaki in kanuji ter prikazi 
osnovnih veslaških veščin. V 
prihodnje računamo še na večji 
odziv občanov, ki bodo lahko 
spoznali kakšen izjemen rečni 
ambient imamo v Rušah. Našim 
prvim ambasadorjem veslanja 
v Rušah, ki so opravili tečaj, pa 
čestitamo in verjamemo, da bo 
le-teh vsako leto več. 

»Glede na zelo dober 
odziv občanov vseh 
generacij na četrtkova 
veslanja na reki Dravi, 
ki so potekala skozi 
vse poletje, se bodo 
ta nadaljevala tudi v 
septembru, ko bodo 
občanom pod vodstvom 
inštruktorjev na voljo 
kajaki in kanuji ter 
prikazi osnovnih 
veslaških veščin.«

Športni park Ruše je z namenom pridobivanja 
osnovnega znanja veslanja s kajaki in s kanuji 
poleti organiziral dva tečaja veslanja n Dravi.
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ŠPORTVESLANJE NA DRAVI, NK POHORJE

Teja Peček

Potem ko je bila Občina Ruše 
uspešna pri prijavi projekta 
Posodobitve nogometnega 
stadiona na razpisu Fundacije za 
šport, so se v začetku avgusta 
pričela izvajati dela obnove in 
posodobitve površin stadiona 
v Rušah. Najprej se je uredil 
namakalni sistem, zatem pa še 
nova razsvetljava, ki bo služila 
predvsem za boljšo in lažjo 
izvedbo tekem ter treningov 
v večernih urah. S tem je 
omogočena kakovostnejša 
vadba in izvedba tekem, kar 
je še posebej pomembno za 
domači nogometni klub NK 
Pohorje, ki že pridno nabira 
točke v 3. ligi. Odslej bodo tako 
imeli več možnosti za uporabo 
nogometnega stadiona tudi za 
druge namene, kot so treningi 
ekip, koncerti, športne igre ipd ...

V nogometnem klubu, ki je 
doslej travnate površine stadiona 

tudi največ uporabljal, so 
seveda veseli te obnove in novih 
pridobitev. Po besedah sekretarja 
NK Pohorje Marka Ozima bodo 
z namakalnim sistemom pridobili 
kakovostnejšo travnato površino, 
z osvetljavo pa boljše možnosti 
za treninge in tekme ekip. ‘Do 
sedaj na stadionu nismo imeli 
razsvetljave in zato nismo 
organizirali večernih treningov in 
tekem. Veseli smo, da bo odslej 
to mogoče,’ je povedal Ozim. Na 
Občini Ruše dodajajo, da bodo 
vodo za namakanje črpali iz reke 
Drave in bodo na ta način znižali 
stroške. Vrednost projekta je 
ocenjena na dobrih 75.000 EUR, 
od tega dobrih 21 tisočakov 
sofinancira Fundacija za šport.  

Nogometni stadion v Rušah 
dobil namakalni sistem in 
razsvetljavo
Na nogometnem stadionu v Rušah so v začetku 
avgusta namestili novi namakalni sistem za 
travne površine in uredili razsvetljavo.
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DRUŠTVA

DPM

Počitnice so bile letos v 
Društvu prijateljev mladine 
Ruše pestro obarvane, saj smo 
imeli v času šolskih poletnih 
počitnic organizirane brezplačne 
prostočasne in ustvarjalne 
aktivnosti. Organizirali smo 
raznovrstne aktivnosti in 
otrokom starim od 5 do 15 
let omogočili pridobivanje in 
učenje veščin ter kompetenc na 
naravoslovnem, umetnostnem, 
rokodelskem, športnem in 

jezikovnem področju. Delavnice 
je obiskalo več kot 100 otrok.

V mesecu juliju  so se 
otroci učili igranja tenisa pod 
vodstvom teniškega trenerja 
Jerneja Ajda, se pogovarjali 
angleško in ustvarjali pod 
vodstvom profesorice 
angleškega in slovenskega 
jezika Vesne Kušar ter seveda 
umetnostno in kreativno 
ustvarjali pod mentorstvom 
predsednice društva Majde 
Kokol, ki že več kot 18 let 
uspešno vodi ustvarjalne 
delavnice Cici v društvu.

V avgustu so otroci spoznali 
vroče latinskoameriške ritme 
pod taktirko Ksenije Leskovar 
in se udeležili naravoslovnih 
delavnic, ki sta jih vodili 
profesorici kemije in biologije 
Leonida Zalar ter Katja Štraus. 
Za zaključek poletnih počitnic 
so otroci spoznali prvine vožnje 
z rolerji, ki jim jih je predstavila 
Lea Sitar. 

Počitniško 
vandranje  
z DPM Ruše

»Počitnice so bile letos 
v Društvu prijateljev 
mladine Ruše pestro 
obarvane, saj smo imeli 
v času šolskih poletnih 
počitnic organizirane 
brezplačne prostočasne 
in ustvarjalne 
aktivnosti.«
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DPM, ŠARJICE, PISANA PALETA, SENA DRUŠTVA

Bučmani in obisk princeske Bučke
Društvo SENA

Poletje je na stežaj odprlo 
vrata botri Jeseni. Krajše in 
hladnejše noči, jutranja megla, 
deževni dnevi in pa seveda zreli 
plodovi ter bogate barve so 

njeni atributi. Vso to bogastvo 
narave in preobilja je potrebno 
izraziti v veselju in hvaležnosti, 
zato društvo SENA vabi vse, 
ki so že pretekla leta krasili 
svoja dvorišča in preddverja z 
Bučmani, da enako storijo tudi 
letos. Hkrati vabijo vse tiste, ki 

so lani Bučmane opazili in so 
jim bili všeč, da se jim prav tako 
pridružijo in vnesejo veselje ter 
barvitost v svoja življenja.

Zanimivo in očarljivo je 
videti vso to ustvarjalnost in 
iznajdljivost pri oblikovanju 
jesenskega okrasja in skulptur.  
Končni izdelki so namreč prava 
paša za oči. Zatorej še enkrat 
vabljeni, da se pridružite!

Letos so ponovno uspeli 
pregovoriti princesko Bučko, 
da obišče našo občino in se 
sreča z otroci. Obiskala bo 
vrtce, različne delavnice in 
celo šolo. Kdaj točno se bo to 
zgodilo naj zaenkrat ostane še 

skrivnost. Informacije bodo na 
voljo pravočasno. Dragi otroci, 
pomagajte torej svojim staršem 
napraviti čimbolj zanimive 
Bučmane, da bo princeska Bučka 
srečna in zadovoljna, da vam bo 
veselo pripovedovala o deželi 
Bučmanov in o sosednji deželi 
Čarovnic. Izvedeli boste kaj 
počno Bučmani v naših krajih in 
še veliko drugih skrivnosti vam 
bo izdala … Tako bo oktober, 
mesec Bučmanov, poln lepot in 
presenečenj. Princeska Bučka 
nam je zaupala, da je že nestrpna 
in da komaj čaka, da pozdravi 
Bučmane in se sreča z otroci ter 
se z njimi pogovori in zapleše. 

»Zanimivo in 
očarljivo je videti 
vso to ustvarjalnost 
in iznajdljivost pri 
oblikovanju jesenskega 
okrasja in skulptur.  
Končni izdelki so namreč 
prava paša za oči.«FO
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Ustvarjajmo skupaj

Teja Peček

Slovesno odprtje razstave je 
bilo v Domu kulture Bistrica ob 
Dravi in sicer 2. septembra v 
dopoldanskem času. Dogodek 
so člani popestrili z glasbo in s 
petjem, ob tem pa so pripravili 
tudi mini modno revijo, na kateri 
so predstavili unikatna oblačila, 
ki so jih izdelali v ročnodelski 
sekciji Škarjice in v likovni 
skupini Pisana paleta. Razstavo 
so dodatno obogatili s slikami 
in z umetninami, ki so jih člani 

napravili v tem letu.
Izdelki, ki so jih predstavili na 

razstavi, so rezultat celoletnega 
dela in prav tako delavnic, ki 
so jih organizirali izven rednih 
tedenskih srečanj. Ponosni so, da 
so s svojim ustvarjanjem navdušili 
tudi mlajše člane. Silverija Belčič 
iz sekcije Škarjice je povedala, da 
so tokrat prvič predstavljali tudi 
izdelke iz recikliranih materialov, 
‘Ustvarjali smo oblačila, veliko 
je bilo narejenega tudi nakita. 
Najpomembneje je, da so izdelki 
napravljeni s srcem in da so 
jih pomagali ustvarjati otroci, 

številne so napravili tudi povsem 
samostojno. V naših vrstah imamo 
otroke stare od 7 do 13 let, zato 
našo dejavnost prilagajamo 
njihovim sposobnostim. Otroke 
še posebej vzpodbujajo in jim 
pomagajo naše ‘štrikarice’ oziroma 
ročnodelke, ki jih z veseljem 
naučijo tistih čisto prvih korakov 
v svetu tekstila.’ Povedala je tudi, 
da na takšnih skupnih razstavah 
pokažejo kaj ročnodelci ustvarijo 
skozi vse leto.

Olga Potočnik iz Likovne 
sekcije KUD Svoboda Bistrica ob 
Dravi je povedala, da se s sekcijo 

Škarjice družijo in ustvarjajo 
skozi vse leto, ‘Letos smo pod 
vodstvom mentorice Kaje Lukač 
uspeli izdelati še več izdelkov. 
Tokrat smo ustvarjali na platno, 
predvsem z akrilom in oljem, 
nekaj je bilo tudi akvarelov.’

Na razstavi so lahko 
obiskovalci v galeriji B v Domu 
Kulture Bistrica ob Dravi našli 
tudi zelišča. Društvo SENA je 
namreč poskrbelo, da so lahko 
ljubitelji zelišč izvedeli za kaj se 
uporabljajo njihove posamezne 
vrste, nekatera pa so lahko celo 
odnesli domov. 

V Bistrici ob Dravi so članice in člani ročnodelske sekcije Škarjice in likovne skupine Pisana 
paleta prvi vikend v mesecu septembru pripravili skupno razstavo »Ustvarjajmo skupaj«.
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Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano
Dunajska 22 
1000 Ljubljana 

KontaKt
telefon: 
01  478 9000 

Faks:  
01 478 9021 

E-pošta:  
gp.mkgp@gov.si

Splet: 
www.mkgp.gov.si 

Pomoč za razvoj 
majhnih kmetij

Program razvoja podeželja RS

Z drugo spremembo Programa razvoja 
podeželja 2014 – 2020 (PRP 2014-2020) 
uvaja RS nov podukrep 6.3 – pomoč za 
zagon dejavnosti in razvoju majhnih kmetij. 
Podpora je namenjena ohranjanju in razvoju 
majhnih kmetij. S podukrepom se želi 
izboljšati konkurenčnost majhnih kmetij 
in njihov potencial za pridelavo, predelavo 
oziroma trženje kmetijskih proizvodov in 
povečati produktivnost ter ekonomsko 
in okoljsko učinkovitost majhnih kmetij. 
Ohranjanje in razvoj majhnih kmetij ima 
pomembno vlogo pri ohranjanju poseljenosti 
na podeželju, ohranjanju značilne kmetijske 
krajine, zagotavljanju širših ekosistemskih 
storitev v obliki preprečevanja zaraščenosti in 
ohranjanju biotske raznovrstnosti.

Upravičenci do podpore so majhne kmetije, 
ki imajo v upravljanju najmanj 3 ha in manj 

kot 6 ha primerljivih kmetijskih površin 
(PKP), redijo vsaj 3 glave velike živine (GVŽ) 
in manj kot 15 GVŽ, zagotavljajo obtežbo 
s travojedimi živalmi (govedo, kopitarji, 
drobnica, jelenjad) v obsegu 0,7 GVŽ/ha 
trajnega travinja, razen za kmetije, vključene 

v kontrolo ekološkega kmetovanja (EK), ki 
morajo zagotavljati obtežbo s travojedimi 
živalmi v obsegu 0,5 GVŽ/ha trajnega 
travinja, pretežen del kmetijskih zemljišč v 
upravljanju kmetije pa se mora nahajati v 
OMD. Poleg omenjenih pogojev mora vlagatelj 
priložiti poslovni načrt za obdobje treh let, 
v katerem opiše izhodiščno stanje kmetije, 
svoje dejavnosti, izbrati mora vsaj en cilj, ki 
prispeva h gospodarskemu razvoju kmetije, 
ali vsaj en cilj, ki prispeva k doseganju 
horizontalnih ciljev (okolje, inovacije, 
podnebne spremembe).

Vloge, prispele na javni razpis, bodo 
točkovane na podlagi meril za izbor, pri čemer 
bodo imele prednost kmetije z višjim številom 
polnih delovnih moči (PDM), kmetije, ki bodo 
povečevale svoj proizvodni obseg, kmetije 
z naložbami za vzpostavitev dopolnilnih 
dejavnosti, katerih končni proizvod je 
kmetijski proizvod iz Priloge I k Pogodbi 
o delovanju EU, kmetije, ki so oziroma se 
bodo vključile v ukrepe kmetijsko-okoljska-
podnebna plačila (KOPOP) ali EK, kmetije, 
katerih kmetijska zemljišča ležijo v območjih 
s težjimi pogoji za opravljanje kmetijske 
dejavnosti, in kmetije, ki ležijo na problemskih 
območjih iz PRP.

Upravičenec, ki mu bo izdana odločba o 
pravici do sredstev, mora izpolniti naslednje 
bistvene obveznosti: cilje iz poslovnega 
načrta mora izpolniti najpozneje v 36 mesecih 
po izdani odločbi o pravici do sredstev, do 
izplačila drugega obroka podpore ne sme 
zmanjšati obsega PKP za več kot 10 odstotkov, 
pri čemer obseg PKP ne sme biti manjši od ha 
3 PKP, zagotavljati mora obtežbo s travojedimi 
živalmi v obsegu vsaj 0,7 GVŽ/ha trajnega 
travinja od izdaje odločbe o pravici do 
sredstev do izplačila drugega obroka podpore, 
pri čemer velja izjema za kmetije, vključene 
v kontrolo ekološkega kmetovanja, ki morajo 
zagotavljati obtežbo s travojedimi živalmi 
v obsegu vsaj 0,5 GVŽ travojedih živali/
ha trajnega travinja, vsako leto mora oddati 
zbirno vlogo v skladu s predpisi, ki urejajo 
izvedbo ukrepov kmetijske politike.

Podpora se upravičencem dodeli kot 
pavšalno plačilo v obliki nepovratne finančne 
pomoči. Znesek podpore znaša do vključno 
5.000 evrov na upravičenca, se dodeli samo 
enkrat v programskem obdobju in se izplača v 
dveh obrokih.

Več informacij se nahaja na 
spletnem naslovu: 
https://program-podezelja.si/
sl/136-infoteka/nove-novice.

Vlada RS je konec avgusta izdala Uredbo o izvajanju 
podukrepa pomoč za zagon dejavnosti, namenjene 
razvoju majhnih kmetij
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noviCe iz oBmočne 
oBrtno-PoDjetniŠke 
zBorniCe rUŠe

Aktualno iz dela OOZ Ruše:
   izobraževanje HACCP, 25. september 2017;
   srečanje prevozniških družin, 30. 

september 2017;
   tečaj VPD in PV (zbiramo prijave), 

predviden termin je meseca oktobra 2017;
   frizerski festival, 22. oktober 2017;
   strokovna ekskurzija za člane, 6. do 8. 

oktober 2017.
OOZ obvešča vse podjetnike o novi 

podjetniški televizijski oddaji Izzivi, ki je 
na programu vsak petek ob 20. uri na TV 
Maribor, ponovitvi pa v nedeljo ob 16.30 in v 

Tatjana Kocmut
torek ob 13.20. Ogledati si jo je mogoče tudi 
na MMC portalu RTV Slovenija.
 
Druge dejavnosti zbornice:
   vstopna točka VEM, kjer so na enem 

mestu na voljo vse potrebne poslovne 
informacije;

   osebno svetovanje in pomoč pri odpiranju 
s. p. in d. o. o.;

   skrb za promocijo članov preko spletnega 
kataloga Moj obrtnik, kjer lahko 
potrošniki oddajajo svoja povpraševanja 
(https://www.mojobrtnik.com);

   aktualno obveščanje preko e-pošte, 
e-novic, revije Obrtnik podjetnik ter skrb 
za osebno informiranje.

Območna obrtno-podjetniška 
zbornica Ruše
Jamnikova ulica 2
2342 Ruše

KontaKt
telefon: 
02 661 03 51 

Mobilni telefon:  
051 316 140

E-pošta:  
tatjana.kocmut@ozs.si
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September 9.00 - 11.00 Klepet ob kavi in družabnih igrah, kegljanje s kroglo na vrvici 
(vsako sredo v mesecu)  Dom krajanov Bezena (Klub upokojencev Bezena)

September 18.00 - 19.00 Vadba za otroke in odrasle (brezplačno)
(vsak ponedeljek, sredo in petek) Malo tartansko igrišče, Športni park Ruše

September 15.00 – 19.00 Veslaj Dravo – veslanje in predstavitveni dogodki (brezplačno) 
(vsak četrtek)  Čolnarna pod Športnim parkom Ruše (CEZAM, PureSport)

September, oktober 17.00 – 19.30 Likovne delavnice za najstnike (50 € na mesec oziroma 15 € na delavnico) 
(vsak četrtek)  Likovno razstavišče Rulik (Art of my Own, šola umetnosti in prodaja izdelkov, Kaja Lukač s. p.)

September, oktober 16.00 - 18.00 Ustvarjalno - raziskovalne urice za otroke (15 € na delavnico) 
(vsak drugi ponedeljek in vsako drugo sredo v mesecu) Likovno razstavišče Rulik (Art of my Own, šola umetnosti in prodaja izdelkov, Kaja Lukač s. p.)

September, oktober 9.00 - 13.00 Slikanje za odrasle s tematskim predavanjem (20 €) 
(1 – 2 nedelji na mesec)  Likovno razstavišče Rulik (Art of my Own, šola umetnosti in prodaja izdelkov, Kaja Lukač s. p.)

Od 4. 9.   Novo šolsko leto Šole umetnosti 
(ura je odvisna od posamezne delavnice) (Art of my Own, šola umetnosti in prodaja izdelkov, Kaja Lukač s. p.)

Od 4. 9. do 9. 10. 17.00 – 18.30 Jesenski tečaj Pumptracka (6 srečanj 30 € oziroma 5 € na srečanje) 
(vsak ponedeljek)  Pumptrack (Športni park Ruše, BSX Team)

22. 9. petek 10.00 10. obletnica Bazena Ruše in dan odprtih vrat Športnega parka Ruše
   CID Ruše (DPM Ruše)

23. 9. sobota 9.00 Pohod ob Lobnici
   (Društvo za razvoj Lira Ruše)

  10.00 Vadba za otroke in odrasle - brezplačno
   Športni park Ruše (CEZAM)

  18.00 Igra »Niti tat ne more pošteno krasti«, Gostovanje Slovenskega doma KD Bazovica iz Reke
   GD Smolnik (KUD Franjo Sornik Smolnik)

Oktober   Jesenske intarzije, razstava slik in fotografij
(v času odprtja botaničnega vrta) Botanični vrt Pivola (Društvo SENA)

Oktober   Akcija postavljanja Bučmanov in obisk princese Bučke
   (Društvo SENA)

4. - 31. 10.   14.00 – 17.00 Razstava slik »Tihožitje« 
(v času odprtja knjižnice) Knjižnica Bistrica ob Dravi (Društvo SENA)

6. 10.  petek 18.00 Literarni večer - Anton Ingolič (110 let rojstva) 
   Dom krajanov Smolnik (KUD Franjo Sornik Smolnik)

12. 10.  četrtek 16.00 Kostanjev piknik 
   CID Ruše (DPM Ruše)

  10.00 - 12.00 Srečanje članov DU Ruše starih nad 80 let
   Dom Kulture Ruše (DU Ruše)

14. 10. sobota 7.00 - 19.00 Potepanje po Sloveniji 
   Posavje in Dolenjska (KU Bezena, ŠD Bezena)

17. 10.  torek 17.00 - 19.00 Bralni Maraton 
   Knjižnica Janka Glazerja Ruše (KUD Franjo Sornik Ruše)

19. 10.  četrtek 9.00 - 14.00 Razstava »Ruše moje mesto« 
    CID Ruše (DPM Ruše)

21. 10.  sobota 18.00 - 22.00 »Ko kmetič praznuje« (gostje večera. FS Bizovac - Hrvaška in FS iz zamejstva Avstrija) 
   Dom kulture Bistrica ob Dravi (KUD svoboda Bistrica ob Dravi)

26. 10.  četrtek 18.00 Srečanje slikarjev - razstava slik iz srečanja
   Gostišče Koper (Društvo SENA)

27. 10. petek 19.00 Predstavitev knjige. dr. Anton Jehart - Posebnež s Smolnika 
   Hotel Veter (Društvo za razvoj Lira)

28. in 29. 10.  10.00 - 17.00 Razstava ročnih del - 28. 10. ob 10.00 otvoritev razstave s kulturnim programom 
   Dom krajanov Bezena (KUD Bezena ročnodelska sekcija Babuške)

NE ZAMUDITE ...
NAPOVEDNIK DOGODKOV SEPTEMBER/OKTOBER 2017

Občina Ruše
Trg vstaje 11
2342 Ruše

Tel.: 00386 2 669 06 40
Fax: 00386 2 669 06 54
E-pošta: urad.zupana@ruse.si
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